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Abstract (en)
The feeder (30) for a stamping or imprinting device (1) has means (20a,20b,21a,21b) for the feed of sheets from a number of piles (16a,16b),
whereby the piles are arranged next to one another in the transporting direction (TB). The means for feeding are designed in such a way that even
sheets (6a,6b) are fed from a single pile. The means for feeding have at least one suction device per pile. The suction devices can be operated
independently from one another. Independent claims are also included for the following: (A) a stamping or imprinting device with the aforesaid
feeder; and (B) a method for the stamping or imprinting of sheets by a stamping or imprinting device equipped with the aforesaid feeder.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Anleger (30) für eine Stanz- oder Prägevorrichtung (1), wobei der Anleger (30) Mittel (20a, 20b, 21a, 21b,
30, 32, 40, 40a, 40b, 42a, 42b) zum Anlegen von Bogen (6, 6a, 6b) von einer Mehrzahl von Stapeln (16a, 16b) aufweist, wobei die Stapel (16a, 16b)
nebeneinander in Transportrichtung (TB) angeordnet sind. Zudem betrifft die Erfindung eine Stanz- oder Prägevorrichtung (1), die einen solchen
Anleger (30) umfasst, sowie ein Verfahren zum Stanzen oder Prägen von Bogen (6, 6a, 6b) mit einer Stanz- oder Prägevorrichtung (1), wobei
verfahrensgemäß Bogen (6, 6a, 6b) von nebeneinander angeordneten Stapeln (16a, 16b) an die Stanz- oder Prägevorrichtung (1) angelegt werden.
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